Islands District Council           
Agenda for the

Tourism, Agriculture, Fisheries and Environmental Hygiene Committee

離島區議會

旅遊漁農及環境衞生委員會會議議程




Date


:
19 January 2009 (Monday)




日期

:
2009年1月19日 (星期一)




Time

:
2:00 p.m.

時間

:
下午2時正
Venue

:
Islands District Council Conference Room,





14/F, Harbour Building, 38 Pier Road,





Central, Hong Kong

地點

:
香港中環統一碼頭道38號海港政府大樓14字樓





離島區議會會議室

	I.
	Confirmation of minutes of previous meeting held on 17.11.2008 

通過2008年11月17日的會議記錄



	II.
	Question on Exemption from the Excavation Fee of Cheung Chau Sewerage Works

(Paper TAFEHC 4/2009)

有關豁免長洲污水渠接駁工程的掘路費用的提問

(文件 TAFEHC 4/2009號)



	III.
	Question on Stray and Feral Dogs at Sunny Bay Public Transport Interchange
(Paper TAFEHC 6/2009)

有關流浪狗經常於欣澳公共運輸交匯處出沒的提問

(文件 TAFEHC 6/2009號)



	IV.
	Question on Short Term Tenancy Agreement CX1877 of Tsing Chau Wan, Lantau Island

(Paper TAFEHC 5/2009)

有關大嶼山青洲灣短期租約CX1877的提問

(文件 TAFEHC 5/2009號)


	V.
	Question on Management of Mui Wo Plaza
(Paper TAFEHC 8/2009)

有關管理梅窩廣場的提問
(文件 TAFEHC 8/2009號)



	VI.
	Drainage Services Department – PWP Item 4353DS – Outlying Islands Sewerage Stage 2 – Upgrading of Mui Wo Village Sewerage Phase 2 and Mui Wo Sewage Treatment Works
(Paper TAFEHC 1/2009)

渠務署 – 工務工程計劃編號4353DS – 離島污水收集系統第2階段 – 梅窩鄉村污水收集系統第二期及梅窩污水處理廠改善工程
(文件 TAFEHC 1/2009號)


	VII.
	Progress Report on Approved DC Funded Minor Environmental Improvement Projects for 2007/08 and District Minor Works Projects for 2008/09
(Paper TAFEHC 7/2009)

2007/08年度獲通過由區議會撥款施行的小型環境改善工程及2008/09年度獲通過由區議會撥款施行的地區小型工程進度報告

(文件 TAFEHC 7/2009號)



	VIII.
	Report by Working Group for Activities of the Tourism, Agriculture, Fisheries and Environmental Hygiene Committee

旅遊漁農及環境衞生委員會活動工作小組報告



	IX.
	Any Other Business

其他事項



	X.
	Date of Next Meeting

下次會議日期


